
Grundejerforeningen Bispeengen/Munkemaen 
 

Bestyrelsesmøde afholdt lørdag den 27. januar 2024 

ved Finn Donsager, Bispeengen 60 kl. 16.00.  

 

Referat 
 

1. Godkendelse af referat fra sidst 
Godkendt. Dog med bemærkning om, at datoen for generalforsamling skal ændres, 
så alle bestyrelsesmedlemmer kan deltage. Ny dato vedtages under pkt. 7 

 
2. Opfølgning fra sidste møde 

a. Status på de placerede skilte på vendepladser 
De sidder der stadig og vi har ikke fået nogle kommentarer på placeringen, 

b. Status på grøn rabat mod Bispeengen, hvor jord er fjernet 
Det ser bedre ud. Der er sat nyt hegn op. Bestyrelsen blander sig ikke i 
denne sag, da det er kommunens område. 

 
3. Status på områdets veje og stier 

a. Er der fokusområder for 2024 
Fokusområder for 2024: 

a. Der skal tjekkes for revner i asfalten efter frost 
b. Fortov skal tjekkes for skæve fliser 
c. Slidlag på asfalt skal tjekkes 

 
4. Status på områdets grønne arealer 

a. Er der fokusområder for 2024 
Fokusområder for 2024: 
a. Træer i cirkel ved lige vænger skal tjekkes 
b. Der skal tjekkes op på området i ulige vænger, hcor der blev fældet en 

masse. Mangler der eftersåninf af græs o.lign. 
 

5. Orientering omkring foreløbigt regnskab 
a. Årsregnskab godkendes og budgetforslag fremlægges 
Mads regner med at regnskabet er klar til revisor i næste uge. 

 
6. Opfølgning på henvendelser fra områdets beboere  

a. Status på forslag om bilfri Søhusskole om morgenen 
Der er lavet en form for forlig mellem skolebestyrelsen og Odense 
Kommune, hvor det er aftalt at halvere den nuværende parkeringskapacitet 
og etablere en cykellegeplads på halvdelen af den nuværende 
parkeringsplads.  
Dette forslag stiller os som grundejerforening dårligere end det første 
forslag, da der så vil mangle parkeringspladser permanent ved alle større 
begivenheder omkring skole, hal og fodboldklub. Vi forudser, at vi derfor vil 
opleve at et stigende antal vil benytte vores vænger (især første ulige 
vænge) som parkeringsplads. 
Tine vil tage kontakt til skolebestyrelsen og høre nærmere. 

 
7.  Kommende Generalforsamling 
    a. Fokusområder i beretningen 
Der er opsat Nabohjælp skilte i alle vænger og vi vil opfordre alle til at tilmelde sig 
til Nabohjælp og i appen, så vi sammen kan forebygge indbrud. 



Der er opsat Parkering forbudt skilte ved vendepladser i de to vænger i 
Munkemaen. 
Finn og Finn træder ud af bestyrelsen og vi søger derfor nye medlemmer til 
bestyrelsen. Vi arbejder på at finde nogle relevante kandidater og vi har allerede 
nogen i kikkerten. 
 

b. Ny dato for generalforsamling 
13/3-24 kl. 19. Bestyrelsen mødes kl. 18. 
Claus Hammerich laver udkast til indkaldelse. Finn D. Sørger for  at 
medbringe/indkøbe: Bestik, glas, serviet, pølsebakker, øl, vand, vin. 
Vi køber pizza til alle fremmødte.  
 

c. Fastholdelse af kontingent 
Der er ingen indvendinger mod fastholdelse af kontingentet, da foreningen har en 
stabil økonomi og der ikke er udsigt til større investeringer i den kommende tid. 
 
8.  Eventuelt   

a. Bispeengen 18, 45, 54 og 70 er alle blevet solgt siden sidste 
bestyrelsesmøde.  
Nogle endda på køberkartotek. Det er glædeligt, at vi bor i et attraktivt 
kvarter. 

b. Udsendelse af Nyhedsbrev med opfordring til at komme til 
generalforsamling – og stille op til bestyrelsen?  
Vi nøjes med at runddele indkalferl 

c. Hvordan gik Nytårsaften i forhold til fyrværkeri og raketter?  
Der har umiddelbart ikke været så meget som andre år. Det var en stille og 
rolig nytårsaften. 
 

7. Dato for næste møde er …..? 
Vi venter med at fastsætte dato til vi har konstitueret den nye bestyrelse. 

 
 

Således opfattet, Tine Dahl Møller 


